
Protokoll  

Styrelsemöte 20 maj 2021. Tornedalingar i Umeå. Zoom 

Närvarande: Birgitta Brännvall, Ari Hellberg, Ove Grape, Berit Lovén och 
Anders Emanuelsson samt Tage Alalehto 

 

§1. Mötet öppnades 

§2. Övriga frågor: Vem kan vara med i stället för Tage för Eva Kvists 
informationsmöte med lokalföreningarna? Godkändes. 

§3. Godkännande av dagordning: Godkändes med tillägg av övrig fråga. 

§4. Information om årskongressen. Diskussion 

Tage informerar om händelseförloppet. Utifrån den information som finns och 
som vi i styrelsen har tagit del av har styrelsen beslutat om att stödja och förorda 
uppropet från Övertorneå om att hålla en extra årskongress. Styrelsen motiv är 
att det är viktigt att all information skall läggas på bordet, att linjen framåt måste 
vara ökad transparens och kommunikation. Ett krav på en extra kongress ligger 
därmed även i linje med en ökad öppenhet i kommunikation mellan 
förbundsstyrelse och lokalföreningarna. Vi förordar även att denna extra 
kongress skall hållas digitalt på Zoom eftersom vi fortfarande har en pandemi 
och av andra miljöskäl och av skälet att fler kan delta. Beslutet togs med 
rösterna fyra mot en. Ordförande Tage Alalehto reserverar sig mot beslutet på 
principiell grund (som ny ledamot i den nya styrelsen) och ställer sig lojal med 
den nya förbundsstyrelsen. 

Förslaget är att styrelsens beslut om stöd för Övertorneås begäran beslut skall 
diskuteras på ett digitalt medlems/informationsmöte där vi önskar få del av 
medlemmarnas åsikter, som kan komplettera vår skrivelse till föreningen i 
Övertorneå. Mötet utlyses till Måndagen 7 Juni 18.00. 

§5. Programrådet informerar om framtida evenemang. Minoritetsfestivalen är 
flyttad pga. Covid 19 till Maj 2022. Vi har kontaktat Lars-Gunnar Vinsa som 
pratar om sin bok om Kainulasjärvi. Han är intresserad och vill ha ett levande 
möte till hösten 2021. Ari Hellberg undrar om det finns det möjlighet att ha ett 
samarrangemang med Finska klubben? Med den fisnka författaren Nika Kulju 
som skrivit en bok som heter Landstigningen i Torneå. Det vore bra om vi kan 
ha något arrangemang varje månad.  



§6 Övrig fråga. Vem ersätter Tage som företrädare, fullmäktiges ombud vid Eva 
Kvist informationsmöte med förbundsordförandens möte med lokalföreningar? 
Val av fullmäktiges ombud. Ari Hellberg väljs till ombud. 

§7. Mötet avslutas 


